
 

Dvärgpinscherklubben  

Mötesanteckningar Medlemsmöte 2024: 24/11 klockan 11.00 
Möte via: Teams 

 
Anteckningar från mötet 

Antaldeltagande: Ca.15 st 

 

 
Vad har klubben gjort 2024  

Ordförande gick igenom vad vi gjort.  

Togs upp fråga ang varför vi inte har rasmontrar. – Ej fått in tillräckligt med medlemmar som kan hjälpa till.  

 

Vad vill ni se 2025  

Bra plan tyckte många - Viltspår är något som man vill se mer under 2025 

 

Jubileumsgruppen för 2026  

Medlem lyfter om man kan sammanstråla Pinscher? 

Västerås / Bro / Vadstena, förslag på platser från medlemmar 

Prova på saker – andra grenar (etc. Viltspår, agility, rallylydnad?) 

Fler medlemmar behövs i gruppen för att anordna Jubileum 2026!  

 

RAS dokumentationen  

Katja gick igenom lite hur tankarna har gått med RAS och hur vägen har gått.  

Fick in positiv feedback på medlemsmötet på RAS.  

Bollade lite kring hälsoenkäterna 

Medlemsmötet ger Bifall på RAS dokumentationen som ligger idagsläget – den enda feedbacken som kom är att fler bilder på 

dvärgpinscher med hängöron.  

 

Valberedningen har ordet 

Arbetet är i fullgång! 

Tankar kring hur uppsättningen för 2025 skall vara – färre ledamöter? Enl nedan förslag som kommer läggas. 

1 ordförande, 4ledamot, 2 supp 

Revisor sökes! 

Stadgarna behöver kunnas samtliga SSPK, SKK & DPklubbens 

 

Mötet avslutas. 


